
  
 

 
 

Protokół nr 14/2025 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 12 maja 2025 roku 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.34 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 5 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 14 kwietnia 2025 roku. 
3. Informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. 
4. Zatwierdzenie harmonogramu przyjęcia sprawozdania z wykonania Budżetu Miasta Płocka 
za 2024 rok i udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Płocka. 
5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dzień dobry. 
Witam bardzo serdecznie Państwa zgromadzonych na auli, Państwa radnych, reprezentantów 
urzędu miasta, Pana prezydenta Zielińskiego i pozostałych gości. Szanowni Państwo, zanim 
przejdziemy do posiedzenia bardzo proszę o sprawdzenie listy obecności. Mam tu informację, 
że Pan radny Milewski będzie głosował bez tabletu. A może ja sama jeszcze bym 
zagłosowała.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie podczas całego posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Pięć osób 
obecnych, jedna osoba nieobecna. Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, przejdźmy teraz do 
przyjęcia porządku obrad. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku obrad?” 
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Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Pięć osób za, 
jedna osoba nieobecna. Tutaj proszę się nie sugerować tym co nam się wyświetla na dużym 
ekranie” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 14 kwietnia 2025 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „. Szanowni 
Państwo, przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 14 kwietnia 2025 roku. Jeżeli 
nie ma uwag do tego protokołu bądź pytań, to proszę Państwa radnych o zagłosowanie. Kto 
jest za przyjęciem protokołu?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 13/2025 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Pięć osób za, 
jedna osoba nieobecna w dalszym ciągu. Szanowni Państwo: punkt 3 dzisiejszego 
posiedzenia.” 
 
Ad pkt. 3 
Informacja na temat przyznanych i rozliczonych dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków za lata 2019-2024. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Otrzymaliśmy 
materiały na ten temat. Nie jest to temat sesyjny, ale oczywiście jeżeli są pytania do tego 
materiału to bardzo proszę Państwa radnych o zgłaszanie się.” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „O, matko! Ten 
temat jest sesyjny, więc będzie głosowany. Bardzo dziękuję, Pani Małgosiu, za czujność. 
Zatem tym bardziej: czy są jakieś pytania do tego materiału? Nie widzę. A kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią zaprezentowanego materiału?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Materiał został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Pięć osób za, 
jedna osoba nieobecna.” 
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Ad pkt. 4 
Zatwierdzenie harmonogramu przyjęcia sprawozdania z wykonania Budżetu Miasta 
Płocka za 2024 rok i udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Płocka. 
 
Harmonogram stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo: zatwierdzenie harmonogramu przyjęcia sprawozdania z wykonania Budżetu Miasta 
Płocka za 2024 rok i udzielania absolutorium Prezydentowi Miasta Płocka. Jest to przyjęcie 
harmonogramu, zatem kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego dokumentu?” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Harmonogram został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Pięć osób za, 
jedna osoba nieobecna.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, w sprawach różnych wprawdzie nie wpłynęło nam nic, chyba że Państwo macie 
jakieś uwagi i pytania. Natomiast ja tylko jeszcze powiem, że wspólne posiedzenie komisji 
będziemy mieć 4 czerwca. Tak, 4 czerwca 2025 roku będzie posiedzenie komisji stałych.” 
 
Ad pkt. 6 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Tak że z mojej 
strony to tyle. Bardzo Państwu dziękuję za udział w dzisiejszym posiedzeniu i do zobaczenia 
na za niedługiej sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

Przewodnicząca 
 Komisji Rewizyjnej  
 /-/ Marta Krasuska 

 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 


